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Hej!
Vi har inget styrelsemöte innan ert nämndmöte i December. Vi skulle vilja ha ett styrelsemöte för att
diskutera
ert beslut och ett styrelsemöte för att välja in ledamöter. Detta innebär att vi borde ha ett förslag
framme i Januari. Vi skulle också vilja ha ett avtalsförslag för 2021 också så snart som möjligt.

Mvh
Kenth Williamsson/Ordförande
Movalla IP

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Beata Vilkhed <beata.vilkhed@vaggeryd.se>
Skickat: den 24 november 2020 16:44
Till: Williamsson Kenth <Kenth.Williamsson@vaggeryd.se>
Ämne: Följebrev Förening Movalla IP - Interimsstyrelse , KFN 2018/045

Hej,

Expediering av beslut till Interimsstyrelsen Movalla IP.
Kultur- och fritidsnämndens protokoll 134, 2020-11-12 Beslutet avser ärendet:
Föreningen Movalla IP - Interimsstyrelse


